
Building a God-Centered Family 
建造以神为中心的家 

经文 诗篇 78:1-8 
1我的民哪，你們要留心聽我的訓誨，側耳 聽我口中的話。 

Give ear, O my people, to my teaching; incline your ears to the words of my mouth! 

2†我要開口說比喻，我要說出古時的謎語， 

I will open my mouth in a parable; I will utter dark sayings from of old, 
3是我們所聽見所知道的，也是我們的祖宗告訴我們的。 

Things that we have heard and known, that our fathers have told us. 
4我們不將這些事向他們的子孫隱瞞，要將耶和華的美德和他的能力，並他奇妙的作為，

述說給後代聽。 

We will not hide them from their children, but tell to the coming generation the glorious 
deeds of the Lord, and his might, and the wonders that he has done. 

5因為他在雅各中立法度，在以色列中設律法，是他吩咐我們祖宗要傳給子孫的， 

He established a testimony in Jacob and appointed a law in Israel, which he 
commanded our fathers to teach to their children, 

6使將要生的後代子孫可以曉得。他們也要起來告訴他們的子孫， 

that the next generation might know them, the children yet unborn, and arise and tell 
them to their children, 

7好叫他們仰望神，不忘記神的作為，唯要守他的命令， 

so that they should set their hope in God and not forget the works of God, but keep his 
commandments; 

8不要像他們的祖宗，是頑梗悖逆居心不正之輩，向著神心不誠實。 

And that they should not be like their fathers, a stubborn and rebellious generation, a 
generation whose heart was not steadfast, whose spirit was not faithful to God. 

 

大纲 

1. God Unveiled His Divine Revelation (Ps. 78:5a) ‐ 神揭示祂自己神聖的旨意 

a. The Bible is authoritative and reliable. 聖經是權威與可靠的︒ 

b. The Bible is nourishment for spiritual growth. 聖經是屬靈成長的靈糧︒ 

2. God Explained Our Daily Responsibility (Ps. 78:5b‐ 6) ‐  神闡明基督徒的

責任 

a. The Bible is filled with commands, not suggestions. 聖經裡滿了命令，而不

是建議︒ 

b. The Christian faith is personal, not private. 基督徒的信心是個人的，缺不是

私有的︒ 

3. God Revealed His Desired Results (Ps. 78:7‐ 8) ‐  神揭示祂所期待的結果 

a. God wants the next generation to know Him.神要後代子孫認識祂︒ 

b. God calls the next generation to obey Him.神呼召後代子孫順服祂︒ 

 

赞美真神万福之源, 世上万民都当颂扬, 

天使天军赞美主名, 赞美圣父圣子圣灵, 阿门. 
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序乐 Prelude  Pianist 司司琴 

宣召 Call to Worship                Weisheng Huang 黄卫生 

赞美 Praise                                                                           Congregation 会
会众 

唱诗 Hymn    荣耀归于真神 

To God Be the Glory 

 圣哉圣哉圣哉  

 Holy, Holy, Holy 

You Raise Me Up 

青少年献诗 

Youth music offering Always Love You  

祷告 Prayer              Weisheng Huang 黄卫生 

读经 Scripture       Psalm 诗篇 78:1-8 Congregation 会会众 

证道 Sermon 建造以神为中心的家 Patrick Li 林有洧弟兄 

Building a God-Centered Family  

翻译 Interpreter                 Annie Qu  曲峰 

回应 Response/   Congregation 会会众 

奉献 Offering 乐哉家庭 

Happy the Home when God is There 

祷告 Prayer              Weisheng Huang 黄卫生 

三一颂 Doxology  Congregation 会会众 

祝福 Benediction  Weisheng Huang 黄卫生 

报告及欢迎  Announcement & Welcome Weisheng Huang 黄卫生 

殿乐 Postlude  Pianist 司司琴 
 
 

(聚会时间请把手机关掉！) 
___________________________________________ 

本主日事奉人员 下主日事奉人员 

讲员: 林有洧弟兄 讲员: 李明哲长老 
领会: 黄卫生 领会: 任铁耕 
司琴: 胡厚暐 司琴: 王建国 
招待: 信实团契-II 招待: 恩慈团契-I 

 

代祷 

 本教会：为神预备合神心意的牧师祷告, 牧养教会和带领群羊属灵成长. 

 宣一教：为远方的宣教士和宣教工场祷告, 并提供经济需要和属灵的帮助. 

 


